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Abstract (en)
[origin: US4850312A] There is provided in the partition wall separating two adjacent cylinders, on one hand, a main passageway and, on the other
hand, at least one conduit drilled from the upper surface of the cylinder block and putting in communication a cavity connected to a first chamber and
a second chamber located on the other side of the line of cylinders. Application in particular in engines in which the distance between two adjacent
cylinders is particularly small for reasons of reduced overall size.

Abstract (fr)
Selon l'invention, il est prévu dans la cloison (9) séparant deux cylindres adjacents, d'une part un passage principal (10) et, d'autre part, au moins un
conduit 11, percé à partir de la face supérieure (2) du bloc-cylindres et qui met en communication une cavité (12) reliée à une chambre (5) et une
chambre (6) située de l'autre côté de la ligne de cylindres. Application, notamment, aux moteurs dans lesquels, pour des raisons d'encombrement, la
distance entre deux cylindres adjacents est particulièrement faible.
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